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Nr. Document en 
paginanummer 

Vraag Antwoord 

1.  P 5. ZS-2 Residentieel 
budget 

Het genoemde bedrag wordt gemeld als Incidenteel. Het 
gaat om “veel hogere instroom aan cliënten met verblijf en 
behandeling”, wat lijkt te duiden op langer durende 
trajecten. Hierdoor zouden wij een structurele aanpassing 
verwachten voor 2023 en verder. 
Kunt u ons aangeven in hoeverre de hogere instroom in 
2022 invloed heeft op de begroting 2023 e.v.? 

De tijdelijke kosten hebben te maken met een hogere 
instroom die ook in 2023 voorzien is. We hebben geen 
redenen om te verwachten dat deze verhoging 
structureel zal zijn.
In de informatienotitie; ontwikkelingen Wmo en Jeugd 
1e helft 2022 (GZDGCB646052/658520) die op 16 
september naar de raad is gestuurd, is ingegaan op deze 
ontwikkeling en is een toelichting gegeven

2.  P. 6 SoS-1 Stichting 
Turnen  

“De Stichting Turnen heeft gemeld dat voor het lopend 
exploitatiejaar 2022 de ingediende subsidieaanvraag 
(ingediend in april 2021) ontoereikend gaat worden als 
gevolg van met name de sterk toegenomen energielasten. 
Dit levert naar verwachting een nadeel op in de 
gemeentebegroting. Dit nadeel is begroot op 30.000 
euro.” 
> We hebben ook begrepen dat de huurtarieven voor 
gebruikers in Sporthal Parijsch worden verhoogd? Klopt dit, 

Er is met Stichting Turnen een exploitatieovereenkomst 
afgesloten tot 31 december 2024 met daarin de 
afspraak dat Stichting Turnen de huurtarieven voor de 
gebruikmakende verenigingen/bestaande huurders 
respecteert die de gemeente heeft bepaald. Stichting 
Turnen volgt dit op. Daarbij mag Stichting Turnen voor 
mogelijke nieuwe huurders de hoogte van de tarieven 
zelf bepalen. Wij hebben geen indicatie dat Stichting 
Turnen voornemens is om de betreffende tarieven sterk 
boven trendmatig te verhogen.
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en zo ja wie betaald dan de hogere energielasten? Hoe is 
dit geregeld? 

 Sporthal Parijsch wordt geëxploiteerd op rekening van 
Stichting Turnen en op risico van de gemeente. Dit 
betekent dat in de exploitatieovereenkomst is 
vastgelegd dat de subsidievaststelling achteraf 
plaatsvindt op basis van het werkelijk behaalde 
exploitatieresultaat van Stichting Turnen.

3.  P 7. GS-2 Bestrijding 
luizen 
Mendelssohnlaan 

Er wordt aangegeven dat wanneer de TFI-methode niet kan 
worden uitgevoerd er zal moeten worden overgegaan tot 
(gedeeltelijke) kap van de bomen in de laan.  
Waar hangt het vanaf of deze methode kan worden 
uitgevoerd en wanneer komt hier duidelijkheid over?  
Mocht er moeten worden overgegaan tot het kappen van 
bomen, wordt er in dat geval ingezet op het herplanten van 
een ander soort bomen (waarbij geen overlast wordt 
voorzien), zodat het groen en het idee van een ‘laan’ kan 
worden behouden?  

Of de TFI-methode wel of niet uitgevoerd kan worden 
hangt af van de financiële middelen die we hiervoor 
vragen. Wanneer er geen financiële dekking is dan zal 
kappen de laatste optie zijn. Natuurlijk willen we deze 
grote bomen, die beeldbepalend, schaduw leveren en 
gezond zijn, niet kappen. 
Wanneer het toch tot kappen komt zal er herplant 
plaats vinden.

4.  P. 11 LS-8 Parallelweg 
Oost 
 

Het terrein van het voormalige woonwagenkamp aan de 
Parallelweg Oost is in eigendom van de gemeente 
Culemborg. Om het terrein gebruiksklaar te maken voor de 
volgende gebruikers is het nodig om het bouw- en woonrijp 
te maken. De kosten van deze investering zijn geschat op € 
240.000 met een afschrijvingstermijn van 20 jaar. > 
Wanneer wordt deze investering gedaan en uitgevoerd? 
Wordt deze grond binnenkort verhuurd of in erfpacht 
gebracht? Voor welke periode? 

Het terrein wordt momenteel geschikt gemaakt voor 
gebruik in het algemeen. Voor tijdelijk gebruik brengt 
momenteel een gebruiker zelf aanvullende 
voorzieningen aan.
Daarnaast zal de gemeente voorzieningen aanbrengen 
voor gebruik door de Corsoclub. 
Het andere gedeelte wordt voor 3 jaar aan de Werfklas 
verpacht.

5.  P 16. M-1 Prijsstijgingen 
brandstoffen 

Verhoging van het budget voor brandstoffen wordt 
structureel gemeld. Zijn er voor de komende jaren 
mogelijkheden om deze structurele extra kosten te 
verlagen door het vervangen van (een deel van) het 
benzine/diesel aangedreven wagenpark door elektrische 
auto’s?  

Twee jaar geleden is een groot deel van het wagenpark 
vervangen. Er is toen uitgebreid onderzoek geweest 
voor de mogelijkheden tot overstap naar elektrisch. 
Voor de voertuigen die wij gebruiken waar bijna altijd 
een zware aanhanger achter zit, kwam deze wens te 
vroeg. Bij vier voertuigen waarbij het wel al haalbaar 
was hebben we nu elektrische voertuigen in ons 
wagenpark. 
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6.  P. 16 M-2 Prijsstijgingen 
energielasten 

Wordt er ingezet op vermindering van energieverbruik en 
(versnelde) verduurzaming van overheidsgebouwen om de 
structurele extra kosten te kunnen verlagen? 

 Ja, onder andere investeringen worden gepleegd in het 
kader van de energiebesparingsplicht, waarbij 
investeringen worden getroffen die binnen 5 jaar 
worden terugverdiend. Daarnaast wordt er momenteel 
een Duurzaam Meerjarenonderhoudsplan (DMJOP) 
opgesteld op basis waarvan we het benodigd 
onderhoudsinvesteringen combineren met 
energiebesparende maatregelen     

7.  P. 17 M-5 
Verduurzaming 
Salaamander 

Wat is eigenlijk de afschrijftermijn van het pand de 
Salaamander? Hoe rijmen de gedane investeringen zich 
hiertoe?  

 De afschrijvingstermijn van het pand de Salaamander is 
25 jaar. 

8.  P. 21 
Resultaatbestemmingen 
2021 

Het college heeft in het verleden aan GroenLinks toegezegd 
dat de nieuwe projectleider voor de kinderboerderij ook 
gelijk mee zou nemen het Keurmerk voor diervriendelijk 
beheer. Hoe gaat het hiermee?  

 Het onderzoek loopt. Het doel is om dit jaar nog met 
resultaten te komen. Het keurmerk wordt hierin 
meegenomen.

9. P. 22 Inzet van de 
overgebleven TONK 
middelen 
energiearmoede 

“Op dit moment (augustus 2022) lijkt het erop dat we 
50.000 meer gaan uitgeven dan we van het Rijk gekregen 
hebben. De vraag is in hoeverre dit oploopt als we de extra 
500 euro moeten gaan uitbetalen. We weten nog niet welk 
budget we daarvoor krijgen van het Rijk.” 
> We leggen als gemeente de rekening hiervoor toch wel 
bij het Rijk neer? Wat is hierop hun reactie?  

De extra uitkering voor de 500 euro is toegezegd door 
het Rijk. Het uitgangspunt van het Rijk is dat de 
Gemeenten met deze middelen afdoende financiering 
hebben om deze tegemoetkoming te kunnen betalen. 
De eventuele meer- of minderkosten zijn voor rekening 
van de Gemeenten. De bedragen worden middels de 
Algemene Uitkering en de bevoorschotting daarvan 
gestort.

10. P. 24 Voordeel OZB 
investeren in een 
aantrekkelijke 
binnenstad 

Naar welk doeleinde gaat de 60.000 euro precies?  Deze wordt besteed aan het project het Jach, zoals in de 
raad ook was gesuggereerd.

11. P. 32 Uitvoering GVVP Er staat op deze pagina: “Het GVVP is nog niet 
vastgesteld.” 
> Het GVVP is wel vastgesteld in 2021. Dit zal een typefout 
zijn? 

Dit is geen typefout. In dit hoofdstuk wordt 
gerapporteerd over de investeringsagenda. De 
desbetreffende tekst komt uit de investeringsagenda 
(begroting 2021). Op dat moment was het GVVP nog 
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niet vastgesteld. In de blauwe tabel met toelichting 
voortgang staat de huidige stand van zaken. 

12. P. 45 Toezeggingen De wethouder zou uitzoeken voor hoeveel jaren 
zelfbewoningsplicht wordt toegepast bij de diverse 
nieuwbouwprojecten in onze stad. Kunnen we dit 
antwoord nu krijgen? Dit is een toezegging van 9 december 
2021. 

Momenteel wordt hier een periode van 5 jaar voor 
gehanteerd. In een informatienotitie 
GZDGCB139482/139979 van 7 april 2021 is deze vraag 
aan de raad ook al eerder beantwoord.

13. P. 49 Toezeggingen  Wanneer wordt het Plan van Aanpak Circulaire economie 
met de raad gedeeld?  

Zo spoedig mogelijk. Dit zal in december 2022 of januari 
2023 zijn.
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VVD
Onderwerp: Najaarsrapportage 2022

Vragensteller: VVD Culemborg

Nr. Document en 
paginanummer

Vraag Antwoord

1. NJR 2022
Pagina 11/12
LS-12 
Egalisatievoorziening 
riolering

Wat is de huidige staat (per 1 september 2022 ) van baten en 
lasten van de rioolheffing? 

De uitgaven zijn per 10 oktober 86% ten opzichte van het bedrag 
uit de begroting 2022 (€ 3.667.000). De rioolheffing wordt via de 
BSR opgelegd, uit de prognose van BSR blijkt geen afwijking ten 
opzichte van de baten opgenomen in de begroting 2022.

2. NJR 2022
Pagina 11/12
LS-12 
Egalisatievoorziening 
riolering

Kunt u het stroomgebied (welke riolen komen uit op) de 
aangegeven overstort van de derde parklaanvijver? En kunt u 
technisch verklaring waarom deze overstort in werking is 

getreden? 

Het betreft een overstort van het gemengde rioolstelsel. De 
riolering in de Poelslaan en de Pinksterbloem zijn hierop 
aangesloten. De overstort heeft een functie voor het rioolstelsel 
van het zuidelijke deel van Voorkoop en het zuidelijke deel van 
Terweijde. Een overstort treedt in werking bij zwaardere buien. 
Een gemengde overstort zal normaal gesproken gemiddeld 7x per 
jaar in werking treden. Zwaardere buien worden deels afgevoerd 
via het stelsel en deels via de overstort.

3. NJR 2022
Pagina 11/12
LS-12 
Egalisatievoorziening 
riolering

Dit jaar is de overstort bij de derde parklaan vijver minimaal 2 
maal overgestort. Zijn er na een overstort metingen aan de 
waterkwaliteit gedaan? Zo ja, wat zijn daarvan de 
meetresultaten? 

Standaard worden er geen waterkwaliteitsmetingen gedaan na 
een overstortgebeurtenis. Overstortend water betreft sterk 
verdund rioolwater dat licht verontreinigd is. Normaal gesproken 
leidt dit niet tot ernstige vervuiling en/of vissterfte.
De meest belangrijke overstorten zijn voorzien van een 
datalogger. Het waterniveau wordt continu gemeten en daarmee 
wordt bepaald of de overstort in werking treedt. Een 
overstortfrequentie wordt meestal op jaarbasis vastgesteld. 
Waterkwaliteit is met name een taak voor het waterschap en is 
mede afhankelijk van de doorstroming van het oppervlaktewater.    
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D66
Onderwerp: Voeg hier het onderwerp in waarover de vragen worden gesteld.  

Najaarsrapportage 2022
Vragensteller: Voeg hier de naam van de vragensteller en fractie in

D66
Nr. Document en 

paginanummer
Vraag Antwoord

1. p. 5 ZS-2
Residentieel budget 
WMO jeugd

Waarom wordt het budget incidenteel verhoogd? Waarom is dit 
geen structureel geld? Of wordt ook weer een verlaging van de 
instroom verwacht? Of begrijpen wij dit niet goed? 

De tijdelijke kosten hebben te maken met een hogere instroom 
die ook in 2023 voorzien is. We hebben geen redenen om te 
verwachten dat deze verhoging structureel zal zijn.
In de informatienotitie; ontwikkelingen Wmo en Jeugd 1e helft 
2022 (GZDGCB646052/658520) die op 16 september naar de 
raad is gestuurd, is ingegaan op deze ontwikkeling en is een 
toelichting gegeven.

2. p. 5 ZS-1
Woonplaatsbeginsel 

Er is uitstel van woonplaatsbeginsel beschermd wonen? 
Invoering was gepland voor 2023 maar is vertraagd.  Dit lezen wij 
niet in de rapportage. Werd er al rekening gehouden met 
eventuele impact?

Het uitstel van het woonplaatsbeginsel leidt ertoe dat de 
gemeenten pas in 2024 zelf de middelen voor Beschermd Wonen 
ontvangen. Vanaf 2024 worden de middelen van de 
centrumgemeenten over een periode van tien jaar stapsgewijs 
afgebouwd en die van de regiogemeenten stapsgewijs 
opgebouwd.
Het uitstel heeft als gevolg dat de oude centrumconstructie een 
jaar langer van kracht blijft en dat de gemeente Nijmegen in 2023 
nog over de financiële middelen voor Beschermd Wonen 
beschikt. De impact daarvan is echter beperkt omdat de 
gemeenten in Gelderland-Zuid nu al gezamenlijk afstemmen en 
keuzes maken over de inzet van de regionaal beschikbare 
middelen.
Wel vraagt het iets meer ambtelijke capaciteit om akkoord te 
krijgen van de gemeente Nijmegen voor allerlei trajecten, 
bijvoorbeeld voor de Wijk-GGZ of de Inloop-GGZ. Dit leidt 



Technische vragen Najaarsrapportage 2022

7

vooralsnog echter niet tot capaciteitsproblemen bij de betrokken 
beleidsambtenaren.

3. p. 10  LS-4 
Parkeer 
compensatie

Wat betekent parkeerplaatsen afkopen op eigen terrein voor 
realiseren parkeerplaatsen elders binnen de stad? Gaat dit ten 
koste van groene plekken?  

De gemeente is – op basis van het huidige 
parkeercompensatiefonds – verplicht om ergens in de stad 
parkeerplaatsen aan te leggen ten behoeve van de bijdrage van 
ontwikkelaars uit het fonds. Daarvoor worden geschikte locaties 
gezocht, die bij voorkeur niet ten koste gaan van groen. De 
verwachting is dat we op termijn ook gebouwde voorzieningen 
zullen moeten onderzoeken om de ruimteclaim te beperken. In 
het komende jaar wordt het parkeercompensatiefonds 
aangepast naar een mobiliteits- en parkeerfonds.

4. p. 17 M-5 
verduurzaming 
Salamander en 

Hoe verhouden de verduurzamingsmaatregelen in de 
Salaamander zoals deze zijn uitgevoerd (installaties 
zonnepanelen verduurzaming installaties) zich tot de 
verduurzamingsmaatregelen zoals genoemd bij verduurzaming 
gemeentelijke panden (p.31)? (inhoudelijk en financieel – 
investering versus opbrengsten).

De grootste verduurzamingsmaatregelen in de Salaamander:
• Een hybride warmteopwekkinginstallatie is geplaatst, 

bestaande uit een warmtepomp en twee cv-ketels (deze 
gaan aan bij lage buitentemperaturen);

• PV-panelen zijn op een groot deel van het dak geplaatst;
• De verlichting is vervangen door LED verlichting; 

(verplichte maatregel) 
• De ventilatie is uitgebreid en verbeterd.

Gevolgen van deze verduurzamingsmaatregelen:
• Het gas en elektriciteitsgebruik (per saldo) is aanzienlijk 

verminderd;
• De hoeveelheid CO2 is met ongeveer 75% (70.000kg/jaar) 

afgenomen na deze verduurzamingsmaatregelen.
 
Het gebouw kan nog verder worden verduurzaamd door het 
bouwkundig te isoleren. Hierdoor kan het CO2 neutraal worden 
gemaakt.

5. p. 20 
Resultaat 
bestemming 2021

Nr. 8 Volwassensport af 200K wordt naar 2023 doorgeschoven, 
Wat betekent dit voor de uitvoering?
Nr. 19 Wat houdt Onderzoek Vaartstraat in?

Nummer 8 De voorbereidingen voor deelname aan het 
Volwassenenfonds Sport en Cultuur zijn gestart. Als alles volgens 
plan verloopt dan ligt er medio november 2022 een 
samenwerkingsovereenkomst met betrekking tot de betreffende 
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Nr. 30 TONK gelden in geheel naar 2023. Wat betekent dit voor 
de uitvoering? Kan dit ook naar projecten gaan, bijvoorbeeld een 
Fixbrigade?

deelname, op de bestuurstafel. De geplande ingangsdatum is 
uiterlijk 1 januari 2023. Het streven is gericht op een 
ingangsdatum van 1 december 2022, mede met het oog op de 
stijgende armoede in Nederland en Culemborg.

Nummer 19: Dit jaar wordt de boomwortelopdruk in de 
Vaartstraat aangepakt. Omdat er ook problemen zijn met 
parkeren, is gepland de parkeerproblematiek gelijktijdig met de 
wortelopdruk aan te pakken.

Nummer 30: De TONK middelen zijn vrij besteedbaar en kunnen 
in theorie naar andere projecten. Echter, gezien de actuele 
situatie rondom (energie)armoede en de inflatie, is het de wens 
om de gelden hieraan te besteden. Alle hieraan gerelateerde 
projecten zijn bespreekbaar, dus ook de Fixbrigade.

6. p. 26 
Transformatie 
agenda sociaal 
domein

Wordt met de inzet POH jeugd beoogd om de samenwerking met 
huisartsen te verbeteren?

Dat is niet het hoofddoel. Het gaat erom dat mogelijk sneller en 
gerichter, lichter en preventief hulp ingezet kan worden en 
daarmee ook de huisarts te ontlasten en ondersteunen met deze 
expertise. Logischerwijs volgt hieruit dat er meer samenwerking 
met huisartsen ontstaat dan nu het geval is.

7. p. 27
Verdere toelichting 
nieuwe regionale 
inkoopstrategie

De tarieven in deze regio liggen hoger dan in regio’s om ons 
heen. Kunt u hier een toelichting op geven? Als bezwaar 
ongegrond wordt verklaard, kunnen de extra kosten dan verhaald 
kunnen worden bij deze aanbieders? 

De tarieven zijn ongeveer hetzelfde. Sommige zijn wat hoger 
maar andere weer lager, vandaar.
Als het bezwaar tegen de aanbesteding ongegrond wordt 
verklaard, dan kunnen  deze kosten juridisch gezien niet verhaald 
worden op deze aanbieders. Bestuurlijk kan het mogelijk een 
optie zijn om een ‘ander’ gesprek met elkaar te gaan voeren. Dit 
heeft echter in andere regio's niet tot concrete oplossingen 
geleid.
Bovendien kunnen aanbieders nog meer bezwaar maken als de 
gunningen niet conform hun wensen zijn. Dat is nu eenmaal bij 
Wet zo geregeld.
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8. p. 35 
Wijkaanpak 
Schoolhof 

De Wijkaanpak is na de pilot Schoolhof doorontwikkeld voor de 
hele stad. Is er al een succesvolle cases uit de eerste fase van de 
Wijkaanpak in de Schoolhof te benoemen en toe te lichten? 

Wat wordt bedoelt met de 3. De Buurt betrekken? 
Zijn er infobijeenkomsten? Ligt hier een rol voor het wijkgericht 
werken en hoe ziet dit eruit? 

Onderdeel van de wijkaanpak is de inzet van intensief 
casemanagement (ICM). In de periode februari tot november 
2022 hebben drie ICM-ers elf jongeren begeleid. In alle gevallen 
is het gelukt om contact te leggen, wat met de doelgroep al een 
resultaat op zich is. Voor één casus is een gerichte 
maatwerkinterventie ingezet. Dit heeft geleid tot veel meer rust 
en minder in beeld bij de politie. Verder zijn de afgelopen periode 
resultaten geboekt in het opbouwen van een vertrouwensband, 
verbetering van gedrag in de openbare ruimte en grotere 
veiligheid in de groep op school door met gedrag aan de slag te 
gaan.

De programmalijn De buurt betrekken gaat over het benutten 
van de kracht en het talent van de wijk. Het wijkteam 
leefbaarheid heeft de opdracht de contacten met de wijk te 
onderhouden en voortdurend de mogelijkheden en interesses 
voor activiteiten te peilen. Dit gebeurt via één op één contacten 
en via het organiseren van activiteiten, zoals de recente 
buitenspeeldag.

9. p. 53
Brief Vrijwilligers 
Vluchtelingen werk

Er heeft een gesprek plaatsgevonden eind augustus. Wat zijn de 
resultaten voor de inzet en het behoud van deze vrijwilliger? 
Worden hier nog vervolgacties ondernomen of is dit afgerond?
 

Het gesprek heeft in goede harmonie plaatsgevonden met de 
schrijver(s), wethouder en de ambtelijke ondersteuning. Tijdens 
dit gesprek zijn er zorgen geuit vanuit de vrijwilligers en heeft de 
wethouder uitleg gegeven over de inrichting van het stelsel, daar 
waar soms nog onduidelijkheden waren. Ook is het verbeterplan 
met vernieuwde werk- en procesafspraken vanuit de regio 
besproken. Het gesprek is naar wens afgerond, waarbij de 
afspraak is gemaakt om over een aantal weken/maanden een 
vervolggesprek te plannen waarbij we opnieuw bekijken of er 
daadwerkelijk verbetering heeft plaatsgevonden. Daarbij willen 
we graag blijvend inzetten ophet betrekken van de vrijwilligers. 
Uiteraard is ook de afspraak gemaakt dat er tussentijds altijd 
contact mag worden opgenomen om wensen of zorgen te 
bespreken.
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ChristenUnie
Onderwerp: Najaarsrapportage  

Vragensteller: ChristenUnie

N
r
.

Document en 
paginanummer

Vraag Antwoord

4. P5 ZS-3 In de 2e Burap van werkzaak van 2022  heeft Culemborg een 
overschot van € 1.024.657 tov de primitieve begroting. Hier staat 
een nadelig saldo van € 429.415.,-. Kunt u dat verschil verklaren?

De werkbegroting van werkzaak is voordelig aangepast 
aan de kosten zijde. De werkbegroting is negatief 
bijgesteld voor het onderdeel van de Buig gelden. Het 
verschil in de Buig gelden ontstaat door aanpassingen die 
lopende het jaar worden doorgegeven. Dit sluit niet altijd 
direct aan met de cyclus van de werkbegroting van 
Werkzaak en de Gemeente Culemborg. In dit geval zijn de 
Buiggelden naar beneden bijgesteld en is de totale 
verrekening negatief t.o.v. de eerdere cijfers.  

5. P7 GS-3 
Subsidieaanpak 
energiearmoede

U heeft € 469.944,- van het Rijk ontvangen voor aanpak 
energiearmoede. Kunt u ons een specificatie geven van de 
bestede bedragen per 1 oktober 2022.

Als er per 31-12-2022 geld overblijft, is het dan mogelijk om dit 
geld te bestemmen voor isolatiemaatregelen van mensen, die te 
maken hebben met energiearmoede?

Per peildatum 1 oktober 2022 zijn nog geen uitgaven uit 
dit budget gedaan. De middelen zijn door het rijk 
toegekend onder de voorwaarde dat deze uiterlijk 31-12-
2023 zijn besteed. Onderbesteding leidt tot een 
terugbetalingsverplichting. Het bedrag bestaat overigens 
uit 3 deelbudgetten (2 maal 194.678,- euro t.b.v de 
bestrijding energiearmoede en 80.588,- euro t.b.v. de 
lokale isolatieaanpak). De voorwaarden waaronder de 
middelen mogen worden besteed zijn vrij strikt. Het is niet 
mogelijk om met middelen ‘te schuiven’ tussen 
verschillende beleidsdoelen. Vanzelfsprekend is de inzet 
erop gericht om alle middelen binnen de genoemde 
termijn te besteden op een zodanige wijze dat deze de 
doelen waarvoor ze zijn toegekend maximaal dienen.

6. P11 LS-8 Parallelweg 
Oost

Voor de nieuwe gebruiker – de werfklas -  wordt het terrein 
gebruiksklaar gemaakt om het bouw en woonrijp te maken en 

De locatie aan de Parallelweg Oost ligt buiten de 
bebouwde kom in het gebied van de Nieuwe Hollandse 
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dat daarna het terrein “kan worden verhuurd of in erfpacht 
worden gegeven.  Op hun website staat dat zij daar naast school 
ook wonen, boeren en werken mogelijk maken. Welke 
vergunning heeft het college gegeven? Gaat het alleen over de 
werfklas?  Voor hoe lang is de vergunning afgegeven?
Kunt u ons nader informeren over de verstrekte vergunning.

Heeft u ook overwogen om de woonbestemming te handhaven 
en er bijvoorbeeld flexwoningen te plaatsen voor jongeren?
 

Waterlinie. Buiten de VAB-regeling is het niet mogelijk 
daar woningen te bouwen. De locatie is de enige passende 
locatie die we hebben kunnen vinden voor de Corsoclub. 
Naast de Corsoclub is er ruimte voor een andere 
voorziening. Die ruimte is als tijdelijke locatie beschikbaar 
gesteld aan de Werfklas, voor de functie onderwijs. 

De Werfklas is op zoek naar een definitieve locatie voor 
het Werfgoed-concept. Dat is het concept waar naast de 
school ook wonen (voor leraren), ambachten en mogelijk 
ook een zorgfunctie op één locatie worden gehuisvest, 
bijvoorbeeld rond een boeren erf. Hiervoor is geen plek en 
geen vergunning op de Parallelweg. De school zoekt dus 
verder naar een locatie voor het totale concept. 

We hebben met de Werfklas een pachtovereenkomst 
afgesloten voor 3 jaar, met de mogelijkheid tot verlenging. 
De tijdelijke vergunning is maximaal 10 jaar geldig.  

7. P.20 Inhuur 
projectleider 
Patasiwa

Is er al een oplossing voor de huisvesting Patasiwa Patalima? En 
kunt u die toelichten?

Nee, die oplossing is er niet. Het stichtingsbestuur van 
Patasiwa Patalima is sinds het voorjaar van 2021 met de 
gemeente in gesprek. Grootste struikelblok is het betalen 
van huur gebleken. Wij zullen u over ‘het hoe nu verder’ 
uitgebreider informeren in een aparte 
raadsinformatienotitie

8. P20 7
Armoedebeleid 
positief jeugdbeleid

Kunt u ons specificeren waaraan u de €100.00,- voor 
armoedebeleid hebt besteed?

De resultaatsbestemming die hier genoemd wordt, hoort 
inhoudelijk gezien bij de resultaatsbestemming die 
genoemd staat in de rij 34 op pagina 23.
In totaal gaat het om € 200.000, waaronder een 
bestedingsplan ligt voor vier jaar, van 2022 tot en met 
2025.
Per jaar gaat het om een uitgave van € 50.000.
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We gebruiken dit budget om vanuit positief jeugdbeleid, in 
combinatie met de wijkaanpak, extra te investeren in de 
talentontwikkeling en kansen van kinderen in kwetsbare 
wijken. Deze investering gebeurt in de vorm van 
laagdrempelige activiteiten voor kinderen en 
ondersteuning van ouders. Binnen deze activiteiten:
- wordt gewerkt aan talentontwikkeling, gezonde 

levensstijl, bevorderen van competenties van kinderen 
en hun ouders.

- Is het mogelijk om proactief te signaleren als er zich 
problemen voordoen in gezinnen die extra inzet 
vragen

- Wordt nadrukkelijk verbinding gelegd met de brede 
school en voorzieningen als het Jeugdfonds en 
Stichting leergeld.

Het gaat concreet om:
- Soccers Stars: € 25.000 p.j. voor 4 jaar – 2022 t/m 

2025
- - Kindwerk ElkWelzijn:  € 25.000 p.j. voor 4 jaar - 2022 

t/m 2025)
9. P21 11-13

Coronagelden Cultuur
U heeft € 122.000,- besteed aan de lokale infrastructuur van de 
cultuurorganisaties. Hebben alle lokale culturele organisaties 
gekregen waar ze recht op hadden( het was aangemerkt als een 
bestemmingsreserve) en kunnen we daar een verslag van zien?

Het Cultuurfonds is in 2022 druk bezig met hulp aan de 
culturele sector door middel van drie regelingen 
(weerstandsvermogen, noodzakelijke investeringen en 
activiteiten met spin-off cultuurvisie). 
Op dit moment gaan ze aan de slag met de noodzakelijke 
coronasteun op het gebied van de infrastructuur.
Dat is bewust in die volgorde gedaan.
Momenteel is er dan ook nog geen verslag.
Er staat 61.000 euro voor 2022 en 61.000 euro voor 2023 
gereserveerd voor infrastructuur.
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10. P40 energiearmoede Hier staat het zelfde als bij de voorjaarnota. Welke activiteiten 
heeft u sindsdien ondernomen om een tot een lokaal isolatieplan 
voor 2023-2025 te komen?
Waarom is het lokaal isolatieplan 2023-2025 niet als speerpunt 
van beleid opgenomen? Immers het was een unanieme oproep 
van de gemeenteraad.

Hoeveel ruimte is er nog in de duurzaamheidsbudgetten om 
extra investeringen te doen voor het versneld isoleren van 
woningen?
Wanneer denkt u het wel af te hebben en welke prioriteiten gaat 
u toekennen om mensen met energiearmoede tegemoet te 
komen bij het isoleren van hun woningen?

Zoals bij vraag 5 is geantwoord heeft de gemeente in 2022 
verschillende budgetten ontvangen ter bestrijding van 
energiearmoede en het vormgeven van een lokale 
isolatieaanpak. De middelen moeten uiterlijk 31 december 
2023 zijn besteed. Vanwege het gebrek aan ambtelijke 
capaciteit is hier de afgelopen maanden nog geen invulling 
aangegeven. Maar omdat de tijd voortschrijdt stijgt de 
prioriteit. De komende maanden zal het college een plan 
van aanpak vaststellen en de uitvoering ter hand nemen. 

De budgetten zijn niet bedoeld om te investeren in 
isolatie. Daar zijn de bedragen volstrekt onvoldoende 
voor. Het budget zal naar verwachting vooral worden 
besteed aan voorlichting en advisering.

11. P22
Preventieakkoord 
Culemborg

Kunt u ons een specificatie geven van de uitgaven van € 38.912,- 
voor 2022?

Welke doelen en acties van het uitvoeringsprogramma 
preventieakkoord gaat u in 2023 uitvoeren met de € 75.088 en 
zijn er ook extra bedragen voor 2023 in de begroting 
opgenomen?

Het uitvoeringsplan Lokaal Preventieakkoord Culemborg is 
opgebouwd uit 10 speerpunten. Wij informeren uw raad 
binnenkort separaat over de concrete uitgevoerde acties 
per speerpunt. De werkbudgetten per speerpunt zijn voor 
de partners aan de programmeringstafels leidend. Eind 
2022 stellen de partners een jaarplan 2023 op. Wij 
informeren u daarover graag in december 2022. In de 
informatienotitie (GZDGCB170306/170330) op 3 juni 2021 
hebben wij de raad als volgt geïnformeerd:  De gemeente 
stelt alle bereikbare financiële middelen beschikbaar voor 
de uitvoering van het preventieakkoord Culemborg. Dit zijn 
enerzijds budgetten die de rijksoverheid ter beschikking 
stelt aan de gemeente Culemborg en anderzijds reguliere 
budgetten van de gemeente Culemborg. Wij informeren 
uw raad binnenkort eveneens separaat over de reguliere 
begrotingsmiddelen die we inzetten.

12. P26 Toelichting 
voortgang 

U bent heel algemeen in de  terugkoppeling van de 
bestemmingsreserve

Ad 1: We zijn op basis van een businesscase in 2022 
gestart met een project op de Koningin Julianaschool 
waarbij een vaste medewerker wordt ingezet voor 
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transformatieagenda 
sociaal domein

Wat is er in 2022 gerealiseerd ten aanzien van de volgende 
zaken:

1. € 150.000,-  voor expertise op school voor aansluiting 
zorg en onderwijs, u verantwoord € 71.000,-

2. Samenwerking huisartsen € 80.000,- : projectopzet in 
ontwikkeling

3. Versterken van de integrale toegang € 70.000,- project 
loopt

Kunnen wij de evaluaties  en plan van aanpakken ontvangen?

begeleiding van een groep jonge kinderen met complexe 
ontwikkelingsproblemen, in plaats van de inzet van 
verschillende begeleiders. Het project heeft een looptijd 
van twee jaar en wordt daarna geëvalueerd. Voor 
uitgebreidere toelichting van het project verwijzen wij u 
naar de informatienotitie GZDGCB465134/465139, bijlage 
1.
Ad 2: tot op heden zijn wij in gesprek met de huisartsen 
over een projectopzet voor de inzet van een POH-jeugd.
Ad 3: De 70.000 is bedoeld voor opleiding van het sociaal 
team, het financieren van de tijdelijke interim-
teamcoördinator, lunchbijeenkomsten om het team mee 
te nemen en een deel vullen we op maat in, afhankelijk 
van wat nodig is om het sociaal team daar te brengen 
waar wenselijk. Door vertraging op bestuurdersniveau van 
de partners, zijn we nog niet daar waar we gedacht 
hadden te zijn op dit moment en hebben we dus ook nog 
niet het volledige budget uitgegeven. Dit gaan we wel 
uitgegeven, want de benodigde activiteiten blijven 
overeind

13. P26 Toelichting 
voortgang 
transformatieagenda 
sociaal domein

Voor 2023 stelt u voor om € 265.000,- van de investeringsagenda 
sociale weerbaarheid te bestemmen. Daarbij is een deel een 
overlopende post uit 2022, vertraging bij de inkoop en u 
benoemd nieuwe bestemmingsdoelen.

Op welke manier wordt de raad in dit proces betrokken en kunt u 
per onderdeel aangeven welk effect u aan het einde van het jaar 
wilt bereiken?

De investeringsagenda transformatie sociaal domein heeft 
de kenmerken van een ontwikkel- c.q. uitvoeringsagenda. 
De agenda beweegt mee met de ontwikkelingen en 
inzichten die zich voordoen. Dit leidt tot aanpassing van de 
agenda.
De raad wordt betrokken via de klankbordgroep sociaal 
domein en informatienotities. We staan altijd open voor 
ideeën.
Beoogde effecten:
Businesscase BSO+: voorkomen van opschalen naar 
duurdere vormen van buitenschoolse opvang buiten 
Culemborg en het realiseren van een lokale opvang voor 
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afschaling van opvang die nu buiten Culemborg wordt 
geboden.
POH-jeugd of alternatief: minder doorverwijzingen naar 
individuele jeugdhulp
Inzet ervaringsdeskundigheid: minder doorverwijzingen 
naar professionele ondersteuning
Verlenging inhuur regionale inkoop en aanbesteding: 
zorgvuldige implementatie van de resultaten van de 
aanbesteding

14. P28 
Investeringsagenda 
duurzaamheid en 
groen

Kunt u aangeven wat u bereikt hebt en welke energielabel de 
gebouwen nu hebben?
Hoeveel moet er nog gebeuren? Is er een 
verduurzamingsprogramma voor de schoolgebouwen? 
Is er extra aandacht voor ivm de huidige hoge energiekosten? Zo 
ja op welke manier?

Als gemeente zijn we alleen verantwoordelijk voor de 
schadeafhandeling van de schoolgebouwen en verder niet 
verantwoordelijk voor onderhoud en/of verduurzaming 
van de gebouwen. De enige uitzondering is Brede School 
West. 
In dit gebouw zijn onlangs een aantal 
verduurzamingsmaatregelen uitgevoerd die het 
energieverbruik sterk hebben verlaagd (verwachting: 
energielabel A). Er is verder geen 
verduurzamingsprogramma voor dit gebouw momenteel.
Er is een advies aan de school afgegeven om de 
thermostaat lager te zetten (indien mogelijk) om  de 
energiekosten verder te verlagen.

15. P29 Energietranisitie Hoe zijn de middelen van de investeringsagenda Duurzaamheid 
en groen in 2022 besteed? U schrijft dat sommige projecten zijn 
afgerond en sommige doorlopen in 2023. Kunt u ons een 
specificatie van de bedragen geven en een evaluatie van de 
behaalde resultaten?

Wanneer komt de door wethouder Reus toegezegde 
duurzaamheidsmonitor om de effecten van de  
investeringsgelden inzichtelijk te maken?

Binnenkort ontvangt u de voortgangsrapportage van het 
programma energietransitie over het jaar 2022 (tot 1 
september 2022). In de voortgangsrapportage wordt 
verslag gedaan van de activiteiten in 2022 binnen het 
programma energietransitie en wordt vooruitgekeken 
naar het programmajaar 2023. In de 
voortgangsrapportage zijn ook de uitgaven gespecificeerd. 

Het college is niet bekend met een toezegging van 
voormalig wethouder Reus over een 
duurzaamheidsmonitor die de effectiviteit van de 
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Welke keuzes maakt u voor de investeringsgelden voor 2023 en 
welke keuzes mag de gemeenteraad hierin nog maken? Een deel 
geeft u aan dat doorloopt. Zijn er ook andere projecten? En kunt 
u een specificatie van de kosten geven en aangeven wel resultaat 
u in 2023 wilt halen met de investeringsgelden?

Op welke wijze betrekt u de gemeenteraad vooraf in de keuze 
omdat dit om een bestemmingsreserve gaat?

investeringen inzichtelijk zou kunnen maken. De 
voortgangsrapportage biedt wel het beeld van de huidige 
stand van zaken in de energietransitie en hoe zich dat 
verhoudt tot de gestelde doelen. 

De voortgangsrapportage van het programma 
energietransitie 2022 wordt u conform eerder gemaakte 
procesafspraken ter kennisname aangeboden. Indien u 
hierover inhoudelijk van gedachten wilt wisselen staat de 
gemeenteraad vanzelfsprekend altijd vrij om het 
onderwerp te agenderen.

16. P38
Motie flexwoningen
 

U stelt dat met de bouw van 14 flexwoningen voor om de motie 
af te doen. 
De bouw voor extra statushouders en voor jongeren vraagt om 
tijdelijk extra woningen.

Op welke termijn kunt u flexwoningen realiseren op 
inbreidingslocaties als Voorkoop?

Dit heeft onze aandacht.  Wij zijn actief in gesprek met de 
woningbouwcoöperatie.  We kunnen echter geen concreet 
antwoorden, omdat dit van vele factoren afhankelijk is.

17. P50
Financiële 
onderbouwing 
preventieakkoord 

Zie vraag 7 over de budgetten Zie antwoordregel nummer 11 
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PvdA

Geen vragen

Partij voor de Dieren
Onderwerp: Najaarsrapportage 2022

Vragensteller: Partij voor de Dieren

Nr. Document en 
paginanummer

Vraag Antwoord

1. Algemeen Kunt u ingaan op de klimaatneutrale, duurzame, natuurinclusieve 
en klimaatadaptieve aspecten van het voorliggende besluit?

De najaarsrapportage bevat diverse maatregelen op het gebied 
van duurzaamheid, klimaatadaptatie en natuur. In het bijzonder 
verwijzen wij u hiervoor naar de hoofdstukken Groene Stad, de 
aanmeldingen met effect op meerdere programma's, de 
toelichting op de resultaatbestemmingen Regionaal energieloket 
formulier en Groenbeleidsplan en onderdelen uit de 
investeringsagenda (verduurzaming onderwijsaccommodaties, 
Groenbeleid en versterken biodiversiteit, Energietransitie en 
Verduurzaming gemeentelijke panden).

2. P 10 Renoveren parkeerautomaten:

Verdwijnen hiermee ook de huidige parkeerkaartjes? Zo niet, 
kunnen deze dan van biologisch afbreekbaar papier worden?

De papieren tickets blijven gehandhaafd. Het papier waarop de 
tickets wordt geprint moet zogenaamd themisch papier zijn dat 
aan veel eisen moet voldoen (bijvoorbeeld vochtbestendigheid) 
om de automaten niet vast te laten lopen. Op dit moment biedt 
de leverancier van de automaten dan ook nog geen biologisch 
afbreekbaar papier aan. 

3. P 21 12,500 naar projectleider toekomstbestendige kinderboerderij: 

Wat heeft deze al gedaan? Valt de Plantage hier ook onder?

Het onderzoek loopt. Doel is om dit jaar met resultaten te komen. 
De Plantage en de kinderboerderij zijn aan elkaar verwant dus dit 
wordt inderdaad meegenomen in de nieuwe visie.
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4. P 24 Groenbeleidsplan:

Waarom valt de aanleg van een speelstrook onder het 
groenbeleidsplan? 

De parkstrook is een belangrijk onderdeel van onze hoofd 
groenstructuur. In het project parkstrook worden doelen uit ons 
groenbeleidsplan (oa op het gebied van biodiversiteit) 
gerealiseerd, gecombineerd met doelen vanuit andere 
beleidsvelden, waaronder spelen, klimaatadaptatie en wijkgericht 
werken. De financiering van het project vindt dan ook uit al die 
budgetten (naar rato) plaats.

Veel speelplekken in de openbare ruimte zijn ook bij uitstek 
plekken waar ruimte is voor opgaand groen. Zowel het 
groenbeleid als het speelbeleid zijn erop gericht om deze plekken 
zo groen mogelijk in te richten. Daarmee vervullen speelplekken 
dus steeds meer een dubbelfunctie, die ten goede komt aan 
speelplezier, leefbaarheid, klimaatadaptatie en versterking van 
de groenstructuur in de stad.

5. P 24 Aanschaf nieuwe camera’s:

Waarom worden er nieuwe camera’s aangeschaft? Zullen deze 
uitgerust zijn met gezichtsherkenningssoftware? 

In het door de gemeenteraad vastgestelde Beleid cameratoezicht 
Culemborg 2021 zijn de uitgangpunten geformuleerd voor het 
inzetten van cameratoezicht. Op 23 september 2021 zegde de 
burgemeester namens het college toe om het dit camerabeleid te 
evalueren. Een onderdeel van deze evaluatie in 2024 is de inzet 
van het cameratoezicht. Aspecten die daarbij een rol spelen zijn 
de juridische noodzaak en de technische aspecten van de huidige 
camera’s/cameratoezicht.  

Een deel van de openbare orde camera's is technisch gezien 
afgeschreven. De camera's moeten om deze reden vervangen 
worden. 

In de aanbestedingsprocedure wordt in beeld gebracht of 
gezichtsherkenning tot de mogelijkheden behoort. Naast de 
technische mogelijkheden moet vanwege de eisen 
(noodzakelijkheid, proportionaliteitsbeginsel en 
subsidiariteitsbeginsel) in de Gemeentewet, de Algemene 
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Verordening Gegevensbescherming, Wet politiegegevens en het 
Beleid cameratoezicht Culemborg 2021 een belangafweging door 
de burgemeester gemaakt worden. Deze afweging bepaalt of 
camera's en in het bijzonder camera's met 
gezichtsherkenningssoftware vanaf 2023 op de verschillende 
locaties in Culemborg (blijvend) worden ingezet. De evaluatie van 
het Beleid cameratoezicht Culemborg 2021 (eerste kwartaal 
2023) maakt deze afweging inzichtelijk.    

6. s.v.z. moties en 
toezeggingen

Wat is er gebeurd met de toezegging van dhr Reus over het 
opnemen van het keurmerk diervriendelijke kinderboerderijen? 
Deze stond in de voorjaarsrapportage nog op oranje.  

Het onderzoek naar de toekomstbestendige kinderboerderij 
loopt. Dit jaar worden er nog resultaten verwacht hierin. Het 
keurmerk wordt hierin meegenomen.
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CulemborgsBelang

Geen vragen

CDA
Onderwerp: Najaarsrapportage  

Vragensteller: CDA Culemborg

Nr. Document en 
paginanummer

Vraag Antwoord

1. Pag. 5 ZS-2 Forse stijging WMO (ongeveer half miljoen euro) als gevolg van 
een veel hogere instroom: Kan er een toelichting gegeven 
worden op de reden van deze hogere instroom?  Is e.e.a. gevolg 
van hogere indicering? Of is er sprake van een stijging in het 
doorverwijzen naar voorlichtende voorzieningen?  Anders gezegd 
welke problematiek zorgt er op dit moment voor dat de instroom 
zo toeneemt.

In de informatienotitie; ontwikkelingen Wmo en Jeugd 1e helft 
2022 (GZDGCB646052/658520) die op 16 september naar de 
raad is gestuurd, is ingegaan op deze ontwikkeling en is een 
toelichting gegeven.   

2. Pag. 5 ZS-3 Extra bijdrage aan werkzaak (ongeveer half miljoen euro)
Aanpassingen aan BUIG-budget zijn in principe budgetneutraal. 
Vanuit het Rijk ontvangen wij hier voor 1 op1 compensatie. Wat 
vormt hier de toelichting voor de benodigde extra bijdrage? Waar 
komen de extra uitgaven vandaan? Hoe moeten deze extra 
uitgaven gezien worden ten opzichte van de meevallers (1 
miljoen voor Culemborg) die zijn gemeld in de recent ontvangen 
bestuursrapportage? 

De werkbegroting van Werkzaak is voordelig aangepast aan de 
kosten zijde. De werkbegroting is negatief bijgesteld voor het 
onderdeel van de Buig gelden. Het verschil in de Buig gelden 
ontstaat door aanpassingen die lopende het jaar worden 
doorgegeven. Dit sluit niet altijd direct aan met de cyclus van de 
werkbegroting van Werkzaak en de Gemeente Culemborg. In dit 
geval zijn de Buiggelden naar beneden bijgesteld en is de totale 
verrekening negatief t.o.v. de eerdere cijfers.

3. Pag. 6 SOS-1 Bijdrage energiekosten Stichting Turnen  (30K)
Op welk gebouw(en) hebben deze bijdrage aan energiekosten 
betrekking? Op basis waarvan is de huidige afweging gemaakt? 

Deze bijdrage heeft betrekking op sporthal Parijsch. De hoogte 
van de bijdrage is opgemaakt op basis van een 
forecastberekening van het exploitatieresultaat voor 2022 
(opgesteld in augustus 2022 door Stichting Turnen).
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Zijn er ook andere sportverenigingen die te maken hebben gehad 
met gestegen energiekosten?

 Het is nog onbekend welke (buiten)sportvereniging te maken 
heeft of gaat krijgen met een stijging van de energielasten. We 
gaan met de (buiten)sportverenigingen hierover in gesprek en 
berichten u over het nadere resultaat. De situatie van de 
binnensport is verschillend ten opzichte van de buitensport. Voor 
wat betreft de binnensport is de gemeente de contractpartij met 
de energieleverancier. Daarbij is er geen voornemen om de 
gemeentelijke tarieven boven trendmatig te verhogen.

4. Pag. 10 LS3 Kosten extra parkeercoördinator. Welke kosten kunnen worden 
bespaard (besparing in ambtelijk inzet, handhaving en 
betaalautomaten) wanneer gekozen zou worden voor invoering 
vrij parkeren?  

Betaald parkeren is een middel om het gebruik van de 
parkeerplaatsen in en rond het centrum te reguleren. De kosten 
die hiermee gemoeid zijn, zijn echter niet alleen voor parkeren. 
Ook de geslotenverklaringen (camerahandhaving) en 
vergunninghoudersparkeren vallen onder de taken van parkeren 
en de parkeercoördinator. 
Vorig jaar is een evaluatie gehouden en besloten tot 
instandhouding van betaald parkeren, mede om te zorgen dat er 
voldoende parkeerplaatsen beschikbaar zijn voor bewoners en 
bezoekers van het centrum. 

5. Pag. 18 Taakveld 0.1 
Bestuur

Waar is de onderbouwing van genoemde € 618K aan extra 
uitgaven in deze najaarsrapportage?

Dit bedrag bestaat uit:
LS-7 Rekeningresultaat 2021 Regio                                                                           
Rivierenland                                                          €     9.738 
LS-16 Wachtgeld voormalig wethouders         € 378.498 -/-
LS-17 Formatievermindering college                €   29.000
M-3 Meicirculaire*                                               € 278.000-/-
Totaal                                                                      € 617.760
*Dit bedrag maakt onderdeel uit van aanmelding M-3 
meicirculaire. Het betreft de geoormerkte middelen voor de 
regionale energiestrategie van € 278.000 die genoemd staat in de 
informatienotitie over de meicirculaire 2022. 
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6. Pag. 18 Taakveld 4.2 
onderwijshuisvestin
g (inkomsten)

Kan de gemeente inzichtelijk maken welke middelen de 
gemeente in gemeentefonds ontvangt tbv subcluster 
onderwijshuisvesting? 

De middelen in de algemene uitkering van het gemeentefonds 
zijn niet gespecificeerd naar onderwijshuisvesting. We kunnen dit 
niet inzichtelijk maken.

7. Pag. 18 Taakveld 6.2 
Wijkteams 

Welk raadsbesluit ligt ten grondslag van de begrotingswijziging 
van genoemde € 73.000,- extra voor de Wijkteams? Dit bedrag 
komt bovenop de 330.000,- die vorig jaar al extra is toegekend. 

De € 73.000 is in de voorjaarsrapportage 2022 met ondewerp ZS-
5 door de raad besloten.

8. Pag. 20. 
Resultaatbestemmi
ngen 2021; 
Preventieakkoord 
Culemborg;

Een fors deel van beschikbare middelen voor de uitvoering van 
het preventieakkoord is doorgeschoven naar het laatste 
uitvoeringsjaar 2023. Wat gaan we daar voor doen? Hoe worden 
deze middelen concreet besteed? Welke inspanning is daarbij 
gericht op meer Culemborgers te laten bewegen?

Het uitvoeringsplan Lokaal Preventieakkoord Culemborg (LPA) is 
in november 2021 vastgesteld en is opgebouwd uit 10 
speerpunten. Wij informeren uw raad binnenkort separaat over 
de concrete uitgevoerde acties per speerpunt (inclusief de 
inspanningen die erop gericht zijn om Culemborgers meer te 
laten bewegen). De effectieve uitvoeringsjaren van het LPA zijn 
2022-2023. De geplande uitvoeringsjaren waren 2021-2022-
2023. Dit betekent dat de activiteiten die in de jaarschijf 2021 
begroot waren nu zijn/worden uitgevoerd in 2022 en 2023. Dit 
betekent ook dat de beschikbare financiële middelen uit 2021 
enerzijds zijn overgeheveld – als resultaatsbestemming in de 
jaarrekening 2021 – naar 2022 EN dat u het voorstel heeft 
gekregen om wederom een deelbedrag over te hevelen naar 
2023.
 
Voor de goede orde: Aan het eind van 2023 zijn alle beschikbaar 
gestelde middelen besteed op basis van het uitvoeringsplan 
Lokaal Preventieakkoord Culemborg 2021-2022-2023.

9. Pag. 37 Geplande 
investeringen 
binnenstad; 
voorziene kosten 
voor aanpak ’t Jach/ 
Het hof:

Is het genoemde budget toereikend voor de eerder uitgewerkte 
plannen waarvoor geen provinciale subsidie is ontvangen? Op 
welke onderdelen is in het plan bezuinigd?

De Provincie heeft de mogelijkheid geboden om de goede 
projecten die in de ‘Groene challenge’ afgevallen waren alsnog 
voor subsidie te honoreren. Daarnaast is een kansrijke 
aanvullende aanvraag bij het Rijk gedaan. Dit is nodig om de 
gestegen van bouwmaterialen op te vangen. Daarnaast zal wel 
bekeken worden of op onderdelen bezuinigd kan worden, de 
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inhoud is nog niet bekend. Start uitvoering staat gepland voor 
februari 2023

10. Pag. 41. Invulling 
aangenomen Motie 
29-5; 
Toekomstperspectie
f voor Stichting 
Samen Verder.  

Financiële zorgen kennen huisvestings- en maatschappelijke 
component. Hebben hier reeds gesprekken met SSV over 
plaatsgevonden? Wat was de uitkomst van deze gesprekken? 
Wat zijn de vervolgstappen?  Op welke manier dienen wij hier 
ruimte voor te creëren in onze begroting?

Wij hebben de onderhoudskosten van SSV laten verlagen. Dit 
betekent dat zij het pand alsnog goed moeten onderhouden, 
maar het onderhoudslevel 1 is trede naar beneden geplaatst 
waardoor zij financieel meer vrijheid hebben de komende jaren 
en hiermee uit de financiële zorgen zijn.

11. Pag 41. GVVP Het CDA is nog in afwachting van beantwoording schriftelijke 
vragen (art. 33 CDA Stand van zaken proefsluiting VP -  10 
september jl.) wanneer mogen wij deze verwachten?

Deze vragen zijn inmiddels beantwoord. 

12. Pag 47. Op welke wijze anticipeert het college op het niet doorgaan van 
de voorgenomen verkoop van restaurant op de Haven? Hoe reëel 
is dat er een nieuwe koper zich zal melden? Wat is plan B?

Op dit moment worden er nog biedingen van twee partijen 
verwacht, het is dus nog reëel dat er een nieuwe koper komt. 
Daarnaast zijn we bezig met de voorbereidingen voor plan B, 
waarvan we hopen dat deze niet nodig zal zijn.


